
Zápis ze zasedání ŠR konaného dne 30. září 2011 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

 

Přizvaní hosté: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele) – stejskal@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce ředitele) – krejci@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Jitka Jakobsová (zástupce rodičů) – jakobsova@seznam.cz 

 

Neomluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Změna Školního řádu 

3. Schválení Výroční zprávy 

4. Schválení Návrhu rozpočtu 

5. Schválení změn ŠVP pro obory SOŠ 

6. Diskuse 

7. Poděkování za práci v uplynulém volebním období 

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

– přivítání přítomných, seznámení s programem 



ad 2) 

Ředitel školy, dr. Máca: 

- informace o nejpodstatnějších změnách a důvodech pro jejich provedení 

- aktualizace některých bodů – důvody vzhledem k reorganizaci výuky SOŠ (uvolnění areálu 

Batelovská) a ke změnám souvisejících předpisů 

- v diskusi upřesněny některé detaily a provedeny odpovídající změny týkající se odkazů na platnou 

legislativu 

- Školní řád byl schválen po zapracování vznesených připomínek 

ad 3) 

- členové ŠR se jednomyslně shodli na pozitivním hodnocení výsledné podoby VS 

- návrh VS za školní rok 2010/2011 byl schválen 

ad 4) 

- dr. Máca stručně seznámil s hlavními okolnostmi ovlivňujícími Návrh rozpočtu a s problémy, které v 

této oblasti přináší zejména reorganizace provozu školy probíhající v kalendářním roce 2011 

- členové ŠR schvalují po vysvětlení předloženou podobu Návrhu rozpočtu školy 

ad 5) 

- Ing: Stejskal seznámil s hlavními změnami ŠVP pro obory SOŠ vyplývajícími z uvolnění pracoviště 

Batelovská – úprava formálních náležitostí podle aktuálních pokynů školní inspekce, změna adresy 

pracoviště, doplnění hodinových dotací, výsledky autoevaluace školy aj. 

- změna ŠVP byla členy ŠR schválena 

ad 6) 

- Mgr. Fabeš informoval o plánech zřizovatele ohledně areálu Batelovská, je zde teoretická možnost 

převodu do majetku města (odkoupení), momentálně je tento problém v jednání 

- dr. Máca informoval o výsledcích státních a opravných školních maturit a o výsledcích 

rozmisťovacího řízení 

ad 7) 

- Mgr. Drmota a dr. Máca poděkovali všem členům ŠR za práci v předchozím volební období 

 

 

Zapsal: J. Drmota 


